

取扱上の注意 対象年齢 15歳以上

ねんどろいど 96猫

注意【必ずお読みください】

- 小さな部品があります。誤飲、窒息などの危険がありますので、対象年齢未満のお子様には絶対に与えないでください。
- 尖った部分や鋭い部分がありますので、開封時、取扱い、保管場所には十分にご注意ください。
- 製品や付属品を人に向けて、振り回したり、投げたりしないでください。觀賞目的以外の事に使用しないでください。
- 無理な方向に力を加えると破損する恐れがあります。ご注意ください。
- 壁やテーブル等、家具の上に長時間置かないでください。設置面に製品の塗装色が移る可能性があります。
- 直射日光の当たる場所や暖房器具等の熱源の側、日中の自動車内等の高温・多湿となる場所には置かないでください。
- 製品は自立しません。付属の台座を使用してください。
- パッケージ破損につきましては、製品に破損が生じていない限り、交換の対象外とさせていただきます。ご了承ください。

※パーツの組付けや交換が難しい場合は、ぬるま湯等で温めてから作業してください。温める場合は、火傷に十分ご注意ください。

※製品の塗装は彩色工程が手作業になるため、製品個々に多少の差異があります。ご了承ください。

※写真は試作品です。実際の製品とは若干異なります。ご了承ください。

Good Smile Arts SHANGHAIでは、より良い製品づくりのため、常に研究・調査・改良を行っております。製造時期によって、同一製品の中にも多少の違いがある場合があります。ご了承ください。

(株)グッドスマイルカンパニー カスタマーサポート係
お問い合わせ：<https://support.goodsmile.com/>

HANDLING INSTRUCTIONS

Nendoroid 96Neko

WARNING: CHOKING HAZARD This is not a toy. For ages 15 and up.

Caution

- Product contains small parts which may pose a choking hazard. It is not suitable for children under 15 years of age.
- Product may have sharp points and edges which may cause injury or damage. Please take care while opening, handling, and storing.
- Do not point, wave, or throw this product at others. Product is designed for display purposes only.
- Do not leave product on shelves, tables, or other furniture for extended periods of time as colors may transfer onto other surfaces.
- Do not leave the product in hot or humid areas. Avoid leaving it in direct sunlight or near other sources of heat such as heating appliances.
- Product does not stand on its own. Please use the stand included.
- Customer support is only available for damaged products, not for damaged packaging.

※If you face difficulty connecting or replacing parts, try warming the parts in warm water before assembling.

※When warming parts in this manner, be careful not to burn yourself.

※As paintwork is partially done by hand, each product may differ slightly.

※Photos are of a prototype and may differ from the final product.

Good Smile Arts SHANGHAI is always striving to improve the quality of products through new research and development. Products may slightly differ depending on when they were manufactured.

GOOD SMILE COMPANY, INC. Customer Support
<https://support.goodsmile.com/>

セット内容 Set Contents

1 Head
2 Base
3 Stand

A Torso
B Hair
C Dress
D Arm
E Hand
F Leg
G Foot
H Accessory
I Head
J Head

■パーツ①②③の取り付け方
図のように取り付けてください。
■Assembling Part(s) ①②③
Attach part(s) ①②③ to figure as shown.

■パーツ④⑤の取り付け方
図のように取り付けてください。
■Assembling Part(s) ④⑤
Attach part(s) ④⑤ to figure as shown.

※一部(パーツ)はプラスチック(透明レイン)裏に封入されている場合がございます。
*Some part(s) could be included on the back of the blister pack (transparent inner packaging).

取り付けるパーツの形状が合っているのをご確認ください。
Ensure the connecting shapes of the part(s) are the same.

■パーツ⑥⑦⑧⑨の取り付け方
図のように取り付けてください。
■Assembling Part(s) ⑥⑦⑧⑨
Attach part(s) ⑥⑦⑧⑨ to figure as shown.

【完成イメージ】
[Complete image]

■パーツ⑩⑪⑫⑬の取り付け方
図のように取り付けてください。
■Assembling Part(s) ⑩⑪⑫⑬
Attach part(s) ⑩⑪⑫⑬ to figure as shown.

【完成イメージ】
[Complete image]

<表情パーツの交換方法>

①前髪パーツを外すと、表情パーツを交換することができます。
②首ジョイント受けパーツは後頭部から取り外すことが可能です。

<支柱の使い方>

支柱の太いピンを台座に押し、支柱の細いピンをねんどろいど本体の穴に合わせて挿し込んで使用ください。
※支柱及び台座の形状は上図とセット内容で異なる場合があります。

■支柱パーツの間節について
支柱の嵌合をプラスドライバーで調節できます。
※ネジを締めすぎると破損する恐れがあります。ご注意ください。

細いピン
太いピン
細い径の穴
Loosen
Tighten

使用須知 適用年齢 15歳以上

粘土人 96猫

注意【在使用前请务必仔细阅读以下部分】

- 本产品内包含细小零部件。为了避免误食而导致窒息等意外情况发生，请勿将本品给予未适用年龄的儿童。
- 本产品中某些部件带有尖锐、锋利的部分，请在产品的开封、使用和保管时注意安全。
- 本产品为观赏用。请勿使用本产品与其附属部件向他人挥舞、投掷或做出其他危险动作。
- 用蛮力弯折、拉扯易造成本品损害，使用时请注意。
- 本产品的涂装颜色易转移至其他物品表面，请尽量避免本产品与家具等物品长时间接触。
- 请避免本产品被阳光直射，勿将本品放置在加热器周围、机动车内等高温多湿的环境中。
- 产品本身不能自立，请使用附带的支架和底座。
- 如本品外包装盒破损，而内含的部件未受损的情况下，不在退换货服务范围内。敬请谅解。

※如遇零部件组装困难的情况时，加热可使部件材质变软。请尝试使用温热水或吹风机等稍作加热后再试。

※在加热零部件时，请注意不要烫伤。

※由于本产品的涂装为纯手工操作，颜色和样式上难免存在差异，敬请谅解。

※包装盒与说明书上的照片为试作品的照片。实际产品与其存在若干差异，敬请谅解。

为提高产品质量，Good Smile Arts SHANGHAI 常对产品进行开发和改良。生产时期不同的同一产品，在式样上也会存在稍许差异，敬请谅解。

产品咨询：<https://goodsmilegroup.cn/>
上海市静安区灵石路 695 号珠江创意中心 3 号楼 509
良美 (上海) 商贸有限公司
电话 021-52392012 咨询时间：周一至周五 9:00 ~ 18:00 (双休日、国定假日除外)

产品配件一览

A Head
B Hair
C Dress
D Arm
E Hand
F Leg
G Foot
H Accessory
I Head
J Head

■部件①②③的组装方法
请按下图所示组装。

■部件④⑤的组装方法
请按下图所示组装。

※部分部件可能附在吸塑包装(透明塑料壳)的背面

请确认配件形状是否吻合。

■部件⑥⑦⑧⑨的组装方法
请按下图所示组装。

【完成图】
[Complete image]

■部件⑩⑪⑫⑬的组装方法
请按下图所示组装。

使用配件⑩时，请将其夹在前发配件和后发配件之间。

【完成图】
[Complete image]

<表情部件的替换方法>

①请取下前发部件。
②颈部连接件可从后头部取下。

<支架的使用方法>

组装支架时，请将较粗的一端插入底座，较细的一端插入粘土人背部的孔洞中。
※商品附属的支柱和台座形状可能与上图有所不同。

关于支柱的衔接处
支柱的衔接处可利用十字形螺丝刀调节松紧。
※请注意，螺丝拧得过紧可能导致破损。

Loosen
Tighten

<How to Change Face Part(s)>

1. Face plates can be replaced by removing the front hair part.
2. The back head part can be removed from the neck joint plate.

<Using the Support Arm>

To use the support arm, insert the wide plug into the base and the thin plug into the hole on the Nendoroid.
* Support arm and base included may differ slightly from the one shown here.

■About the Joints of the Support Arm
Tightness of the support arms can be adjusted with the use of a cross-head screwdriver.
*Overtightening screws may cause damage to the support arms. Use caution when tightening.

Loosen
Tighten